
              ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
MUNICIPIUL CARANSEBEŞ
        CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

           Încheiat astăzi, 27.10.2023 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş prin Dispoziţia nr. 691/22.10.2023 a Primarului municipiului Caransebeş, prin care se 
propune ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din data de 
27.10.2023.
           În conformitate cu dispoziţiile art.133, alin.(1) si art.134, alin.(1), lit.a), alin.(2), convocarea 
Consiliului Local s-a făcut în scris, prin grija Secretarului municipiului Caransebeş, precizându-se 
data, ora, locul desfăşurării şedinţeisi proiectul ordinii de zi a acesteia.
          Proiectul ordinii de zi a fost adus la cunoştinţa locuitorilor municipiului Caransebeş prin mass-
media locală şi prin afişare la sediul Consiliului Local al municipiului Caransebeş.
          La şedinţă participă Primarul municipiului Caransebes, Secretarul General al municipiului 
Caransebeş, Ana Bratu si sunt prezenti 18 consilieri locali, absentand motivat domnul Dragomir 
Cristian – Eugen.
De asemenea, sunt prezenţi şi reprezentanţi ai mass-media locală.
Şedinţa este publică şi lucrările se desfăşoară în limba română.
Secretarul municipiului Caransebes constată că sunt îndeplinite condiţiile art.137, alin.(1) din OUG 
nr.57/2019 privind Codul Administrativ,şedinţa Consiliului Local fiind legal constituită.

PROIECTUL ORDINII DE ZI

al sedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş, din data de 27.10.2023.

1.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din 
data de 27.10.2023.

2.- Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş, convocata de indata, in data de 13.10.2023.

3.- Proiect de hotarare privind preluarea in proprietatea privata a municipiului Caransebes, a 
terenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 46048 Caransebeș, nr. 
cad.46048 în suprafață de 32 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din domeniul privat în 
domeniul public al municipiului Caransebes.

                                                Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes 
                                               Prezintă: Comisia de specialitate nr.1



4.- Proiect de hotărâre privind preluarea in proprietatea privata a municipiului Caransebes, a 
terenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 46126 Caransebeș, nr. 
cad.46126 în suprafață de 97 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din domeniul privat în 
domeniul public al municipiului Caransebes.

                                               Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes  
                                              Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

5.- Proiect de hotarare privind preluarea in proprietatea privata a municipiului Caransebes, a 
terenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 35681 Caransebeș, nr. 
cad.35681 în suprafață de 420 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din domeniul privat în 
domeniul public al municipiului Caransebes.

                                               Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes   
                                              Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

6.- Proiect de hotarare privind preluarea in proprietatea privata a municipiului Caransebes, a 
iterenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr.46119 Caransebeș, nr. cad. 
46119 în suprafață de 644 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din domeniul privat în 
domeniul public al municipiului Caransebes.

                                                Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes 
                                               Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

7.- Proiect de hotarare privind preluarea in proprietatea privata a municipiului Caransebes, a 
terenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 46120Caransebeș, nr. 
cad.46120 în suprafață de 875 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din domeniul privat în 
domeniul public al municipiului Caransebes.

                                             Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes   
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

8.- Proiect de hotarare privind modificarea si completarea HCL nr. 111 din 26.04.2023 pentru 
stabilirea impozitelor și taxelor locale pe anul 2024, in sensul stabilirii impozitelor pe mijloacele de 
transport cu o masa totala autorizata mai mare de 12 tone, in functie de rata de schimb a monedei 
euro in vigoare la data de 2 octombrie 2023.

                                          Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes     
                                          Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

9.- Proiect de hotarare privind aprobarea procedurii de executare silită a creanțelor fiscale 
restante datorate bugetului local al Municipiului Caransebeș, prin aplicarea sechestrului asupra 
bunurilor mobile sau imobile aflate în proprietatea sau coproprietatea contribuabilului și procedura 
de evaluare și valorificare a acestora.
                                                Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes
                                                Prezintă: Comisia de specialitate nr.1



10.- Proiect de hotarare privind aprobarea finanțării cheltuielilor necesare asigurarii mentenanței 
obiectivului din cadrul proiectului tip de investiții “Construire bazin de înot didactic și agrement, str. 
Teiușului nr. 24A, Mun. caransebeș, Jud. Caraș Severin”.

                                         Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes        
                                        Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

11.- Proiect de hotarare privind incheierea Acordului de Parteneriat cu Centrul de Excelentă 
Judetean Caras-Severin, pentru organizarea și desfășurarea activităților de pregătire și dezvoltare a 
copiilor și tinerilor capabili de performanțe înalte.

                                              Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes   
                                             Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

12.- Proiect de hotarare privind modificarea H.C.L nr. 178/29.08.2023, cu privire la criteriile care 
stau la baza stabilirii ordinii de prioritate in vederea atribuirii in folosinta gratuita a unor terenuri în 
baza Legii 15/2003, precum şi a criteriilor suplimentare de selecţie a solicitanţilor.

                                        Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes        
                                        Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

13.- Proiect de hotarare privind retragerea dreptului de folosinta gratuita asupra loturilor de teren  
acordate beneficiarilor, pentru nerespectarea obligatiilor prevazute de Legea nr. 15/2003.

                                         Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes        
                                        Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

14.- Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de masuri pentru perioada sezonului rece 
2023-2024.
                                          Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes      
                                          Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

15.- Proiect de hotarare privind modificarea HCL nr. 213 din 28.09.2023, cu privire numirea 
reprezentanțiilor Consiliului Local al municipiului Caransebeș în Consiliile de Administrație ale 
unităților de învătămând din municipiul Caransebeș.

                                             Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes    
                                            Prezintă: Comisia de specialitate nr.4

16.- Proiect de hotarare privind încheierea unui contract de asistență juridică cu societatea civilă 
de avocați SCA Galu & Asociații, în vederea demarării procedurilor judiciare, redactarii, 
reprezentarii și apărării intereselor Consililui Local Caransebeș, ale municipiului Caransebeș prin 
Primar și ale Primarului municipiului Caransebeș, în cauza avand ca obiect rezoluțiunea contractului 
de vânzare-cumpărare privind vânzarea de către municipiul Caransebeș către S.C. Massiv Forest 
Products S.R.L. a unui teren și revenirea acestuia în proprietatea municipiului Caransebeș.

                                           Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes     
                                           Prezintă: Comisia de specialitate nr.5



17- Proiect de hotărâre privind trasformarea unor functii publice vacante din cadrul Aparatului de  
specialitate al Primarului municipiului Caransebes si modificarea Statului de functii al Aparatului de 
specialitate al Primarului municipiului Caransebes .

                                              Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes  
                                              Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

Punctul 18. - Întrebări.Interpelari.
Punctul 19 .- Diverse.

Punctul 1.  Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş din data de 27.10.2023.
Domnul Primar propune completarea ordinii de zi cu 1 proiect de hotarare:

1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pe anul 2023, a bugetului centralizat al 
institutiilor publice si activitatilor finantate integral sau partial din venituri proprii pe anul 2023, 
precum si a programului de investitii pe anul 2023.
Se supune la vot completarea ordinii de zi cu proiectul mai sus mentionat și se aproba în unanimitate 
de voturi din cei prezenti.
Se supune la vot ordinea de zi cu completarea adusa și se aproba în unanimitate de voturi din cei 
prezenti.

Punctul 2. Aprobarea procesului-verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Local al 
municipiului Caransebeş, convocata de indata in data de 13.10.2023.
Se supune la vot procesul- verbal și se aproba cu majoritate de voturi din cei prezenti cu 14 voturi 
pentru și 4 abtineri din partea domnilor Pasere Felician Ionel, Heghedis Dumitru Marius, Stefaroi 
Iulian-Vlad și Boncia Natalia Cosmina.

Punctul 3. Proiect de hotarare privind preluarea in proprietatea privata a municipiului 
Caransebes, a terenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 46048 
Caransebeș, nr. cad.46048 în suprafață de 32 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din 
domeniul privat în domeniul public al municipiului Caransebes.
Domnul Paica Simion întreba care este suprafața reala, 32 mp sau 165 mp?
Domnul Dascalu Valentin spune ca 32 de mp.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.

Punctul 4. Proiect de hotarare privind preluarea in proprietatea privata a municipiului 
Caransebes, a terenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 46126 
Caransebeș, nr. cad.46126 în suprafață de 97 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din 
domeniul privat în domeniul public al municipiului Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 5. Proiect de hotarare privind preluarea in proprietatea privata a municipiului 
Caransebes, a terenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 35681 
Caransebeș, nr. cad.35681 în suprafață de 420 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din 
domeniul privat în domeniul public al municipiului Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.

Punctul 6. Proiect de hotărâre privind preluarea in proprietatea privata a municipiului 
Caransebes, a iterenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr.46119 
Caransebeș, nr. cad. 46119 în suprafață de 644 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din 
domeniul privat în domeniul public al municipiului Caransebes.



Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 7. Proiect de hotărâre privind preluarea in proprietatea privata a municipiului 

Caransebes, a terenului situat in intravilanul municipiul Caransebes, identificat în CF nr. 
46120Caransebeș, nr. cad.46120 în suprafață de 875 mp, categoria de folosință arabil și trecerea din 
domeniul privat în domeniul public al municipiului Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 8. Proiect de hotărâre privind modificarea si completarea HCL nr. 111 din 26.04.2023 
pentru stabilirea impozitelor și taxelor locale pe anul 2024, in sensul stabilirii impozitelor pe 
mijloacele de transport cu o masa totala autorizata mai mare de 12 tone, in functie de rata de schimb 
a monedei euro in vigoare la data de 2 octombrie 2023.
Domnul Paica Simion spune ca a văzut ca rămâne același HCL, doar la autovehiculele mai mari de 12  
tone se modifica coeficentul de impozitare.
Domnul Primar spune ca s a introdus treaba acesta, înainte era 20 de euro iar acum se raportează la 
schimbul valutar.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii de executare silită a creanțelor fiscale  
restante datorate bugetului local al Municipiului Caransebeș, prin aplicarea sechestrului asupra 
bunurilor mobile sau imobile aflate în proprietatea sau coproprietatea contribuabilului și procedura 
de evaluare și valorificare a acestora.
Domnul Paica Simion spune ca in raport scrie ca, procedura de executare silita se face de catre 
compartiment direct fara a fi necesara interventia instantei. Intra in casa doamna si hotarareste ea ?
In 15 zile daca nu plateste dupa ce o fost anuntat, vine ia un bun si il scoate la licitatie ?
Domnul Colta Marius consilier juridic la Serviciul Impozite si Taxe spune ca, conform Codului Fiscal,  
executarile silite pentru recuperarea creantelor bugetare se fac de catre executorul fiscal fara 
interventia instantelor de judecata.
Domnul Paica Simion intreba cine zice treaba aceasta ?
Domnul Colta Marius spune ca in Codul de procedura fiscala, este specificat.
Domnul Paica Simion spune ca procedura loveste oamenii vulnerabili.
Domnul Colta Marius spune ca in procedura, explica clar ca persoanele vulnerabile sunt protejate. 
Aveti stipulat ca bunurile nu se sechestreaza daca in urma valorificarii acestora, suma este mai mica 
sau egala cu cheltuielile de executare. Aveti persoanele fizice care nu pot fi supuse executarii silite, si 
sunt enumerate si bunurile care nu pot face parte din executarile silite.
Domnul Primar spune daca puteti sa indestulati executorul fiscal care vine sa va execute bunurile si 
aveti un cuantum de bunuri mai mare decat valoarea executarii, se aplica, daca aveti mai mic, nu va 
lua nimic.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării cheltuielilor necesare asigurarii 
mentenanței obiectivului din cadrul proiectului tip de investiții “Construire bazin de înot didactic și 
agrement, str. Teiușului nr. 24A, Municipiul Caransebeș, Judetul Caraș Severin”.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 11. Proiect de hotărâre privind incheierea Acordului de Parteneriat cu Centrul de 
Excelentă Judetean Caras-Severin, pentru organizarea și desfășurarea activităților de pregătire și 
dezvoltare a copiilor și tinerilor capabili de performanțe înalte.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 12. Proiect de hotărâre privind modificarea H.C.L nr. 178/29.08.2023, cu privire la 
criteriile care stau la baza stabilirii ordinii de prioritate in vederea atribuirii in folosinta gratuita a 
unor terenuri în baza Legii 15/2003, precum şi a criteriilor suplimentare de selecţie a solicitanţilor.



Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 13. Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de folosinta gratuita asupra loturilor de 
teren acordate beneficiarilor, pentru nerespectarea obligatiilor prevazute de Legea nr. 15/2003.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de masuri pentru perioada sezonului 
rece 2023-2024.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 15. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 213 din 28.09.2023, cu privire 
numirea reprezentanților Consiliului Local al municipiului Caransebeș în Consiliile de Administrație 
ale unităților de învătămând din municipiul Caransebeș.
Domnul Todorescu Lazar, propune pe domnul Paica Simion.
Se supune la vot si se aproba cu majoritate de voturi, cu 10 voturi pentru și 8 abtineri .
Domnul Dascalu Valentin propune pe domnul Bojin Simion.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se respinge cu majoritate de voturi, cu 9 voturi pentru și 9 
abtineri.
Domnul Curelea Dragos Constantin propune pe domnul Purdescu Alin Sebastian.
Domnul Purdescu Alin Sebastian se recuza.
Domnul Curelea Dragos Constantin propune pe domnul Heghedis Dumitru Marius.
Domnul  Heghedis Dumitru Marius  se recuza.
Punctul 16. Proiect de hotărâre privind încheierea unui contract de asistență juridică cu societatea 
civilă de avocați SCA Galu & Asociații, în vederea demarării procedurilor judiciare, redactarii, 
reprezentarii și apărării intereselor Consililui Local Caransebeș, ale municipiului Caransebeș prin 
Primar și ale Primarului municipiului Caransebeș, în cauza avand ca obiect rezoluțiunea contractului 
de vânzare-cumpărare privind vânzarea de către municipiul Caransebeș către S.C. Massiv Forest 
Products S.R.L. a unui teren și revenirea acestuia în proprietatea municipiului Caransebeș.
Domnul Curelea Dragos Constantin intreaba daca ne lamureste cineva ce este cu speta aceasta.
Domnul Primar spune ca este terenul din Centru, de langa Muzeu, unde este pacarea, noi vrem sa l 
recuperam gratuit, pentru ca nu si au indeplinit obligatiile.
Domnul Viceprimar spune ca au luat terenul pentru o investitie si nu au facut investitia respectiva, dar 
s au intabulat printr o hotarare de consiliu.
Domnul Curelea Dragos Constantin intreaba daca in contract era specificat clar pentru ce este terenul  
?
Domnul Viceprimar spune ca in contract scrie ca daca nu si indeplineste obligatiile revine la forma 
initiala, revine Consiliului Local.
Domnul Curelea Dragos Constantin intreaba cati juristi avem angajati la Primarie?
Domnul Primar spune ca este o speta mai complicata si de aceea vrem sa apelam la o casa de 
avocatura.
Domnul Paica Simion spune ca noi am mai angajat avocat pentru stadion, si ce s a intamplat?Nimic?
Domnul Pasat Aurel spune ca se bucura ca se fac astfel de demersuri, clauzele din contract sunt bune, 
vad ca aici in oferta sunt doar 3 termene cu suma de 7.500 lei.
Doamna Secretar General spune ca, in oferta scrie ca se va asigura reprezentarea pe fond la oricate 
termene  va fi nevoie.
Domnul Dascalu Valentin spune ca avem sansa sa ne luam terenul inapoi, asa a fost incheiat 
contractul. Noi, in mandatele celelalte, am mai aprobat Masivului sa faca niste birouri si printr o 
hotarare le am dat acceptul si asa cum spunea si domnul Primar, ca daca nu fac investitia,terenul si 
tot ce este va reveni Consiliului Local, pentru ca nu a facut in termen.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 17. Proiect de hotărâre privind trasformarea unor functii publice vacante din cadrul 
Aparatului de specialitate al Primarului municipiului Caransebes si modificarea Statului de functii al 



Aparatului de specialitate al Primarului municipiului Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul 1 peste ordinea de zi - Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2023, a 
bugetului centralizat al institutiilor publice si activitatilor finantate integral sau partial din venituri 
proprii pe anul 2023, precum si a programului de investitii pe anul 2023.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 18 . Întrebări.Interpelari
Domnul Viceprimar îl întreba pe domnul Isac Daniel care este situația cu Padocul?
Domnul Isac Daniel spune ca exact cum am mai spus, am făcut macheta, avem un OUG care ne obliga  
sa l predam în 60 de zile, lucrările sunt avansate, acum îl compartimentam, avem 3 compartimente, 
avem sala de primire, fosa septica, canalizarile ne trebuie.
Domnul Viceprimar întreba daca o terminam în 60 de zile?
Domnul Isac Daniel spune ca acest termen este dat de DSP .
Domnul Viceprimar întreba dacă a fost montata banca de la Nord pe strada Liliacului.
Domnul Isac Daniel spune ca au dus bancile pe strada Liliacului.
Domnul Viceprimar spune ca ar mai fi o discuție și anume despre Căminul de la Jupa care este 
administrat de către o asociatie.Nu știu cât este de benefic pentru locuitorii de la Jupa, faptul ca este 
administrat de acesta asociatie, nu face nimic pentru locuitori. Contractul este pe 10 ani.
Domnul Curelea Dragos spune ca ar trebui să ne prezinte situația pe anul trecut.
Domnul Bogdea Constantin spune ca printr o hotărâre se poate lua înapoi .

Punctul 19. Diverse.
Doamna Ponetchi Maria invita toti consilierii locali la evenimentul organizat cu ocazia implinirii a 85  
de ani de la trecerea cele vesnice a compozitorului Antoniu Sekuens si de 25 de ani de activitate a 
Societatii Femeilor Ortodoxe din Caransebes, in data de 02.11.2023.
I se da cuvantul domnului Iova Ilie, care precizeaza ca a avut rabdare sa asculte, nu solicita nimic, nu 
cere nimic, insa doreste sa fie ascultat. Cei care aveti rabdare sa duca interventia pana la capat, este 
in regula, cei care nu mai pot suporta pot sa paraseasca sala.
Va cer permisiunea sa ma desfasor, ultimul discurs a fost acum 7 ani si va prezint acte, nu vorbe. Sper 
sa va retin atentia cu ce va prezint. Ceea ce vedeti este o munca de 7 ani si cred ca s-a ajuns la final, 
tot ce va spun se refera strict la patrimoniul municipiului Caransebes.
Imi cer scuze domnului Primar, ca nu l-am anuntat, dar nu am vrut sa se creada ca este o regizare 
interventia mea.
Domnul Calina, va dau un stick si vreau ca tot ce spun aici sa fie inregistrat si imi asum.
Domnule Curelea, sper sa va fac curios.
Domnul Paica Simion intreaba despre ce este vorba?
Domnul Iova Ilie spune aveti rabdare si va explic, in calitate de consilier local puteti sa va ridicati si 
sa mergeti. Daca nu, ascultati-ma.
Sunt multe documente, dar timp de 7 ani am avut timp sa le strang.
Ma numesc Iova, intamplator am fost timp de 12 ani, in acest consiliu. Va spun de ce am decis sa vin 
in fata dumneavoastra. Sunteti alesii caransebesenilor indiferent de partidul pe care il reprezentati si 
reprezentati practic cvorumul decizional al acestui patrimoniu.
Ceea ce m-a convins pe mine dupa atata timp, dupa 7 ani, ultima interventie a fost in 05.08.2016, din 
care am fost ridicat de catre procurori din biroul Consiliului Judetean, inculpat, in dosarul Herculane.  
In momentul respectiv am decis sa continui restul activitatii mele vazand cine si de ce mi-a inscenat 
mie acea treaba.
Domnul Purdescu Alin spune: munca de detectiv.
Domnul Iova Ilie spune ca nu, munca de procuror si credeti-ma ca m-as descurca. Vreau sa va spun ca  
personajul care a stat in spatele intregii actiuni a fost Marcel Vela. Mai spun inca ceva, nu m-ar fi 
provocat, daca in data de 05...



Domnul Purdescu Alin spune ca, ati spus ca este vorba de patrimoniu.
Domnul Iova Ilie spune ca, discutia incepe de la Aeroportul Caransebes si domnul Vela spune in 
interventia dansului din 19.09.2023, urmatorul lucru vis a vis de intalnirea pe care a avut-o cu domnul  
Primar la Armenis:
„Ne-am întâlnit, este adevărat, așa cum v-am spus, va repet, ca nu am făcut politica la acea întâlnire, 
am evitat subiectele politice. Am discutat în schimb despre ce putem face ca partide pentru 
Caransebes. I-am sugerat lui Felix, ce putem face împreuna pentru Aeroport, eu am spus ca în 2015, 
în Decembrie în calitate de Primar, am initiat o hotărâre de consiliu, prin care am cerut transferul 
Aeroportului de la Consiliul Judetean, la Consiliul Local Caransebes.”
Și acum vedeți de ce sunt aici, Bebe Iova era atunci la Consiliul Judetean, Sorin Frunzaverde era 
bolnav și i se inscenase și lui ce i s-a inscenat și tot Marcel Vela și îmi asum ce spun, l-a rezolvat și pe 
Sorin Frunzaverde, Dumnezeu să-l ierte.
„Asta este motivul pentru care eu nu l-am pus în 2016 pe Bebe Iova candidat la Primaria 
Caransebes”, parca el punea pe cine vrea.
La dumneavostra sa pună când vrea, pe cine vrea, dar cazul meu nu era acest lucru.
„Am văzut ca e încurcat cu Armas și nu iubește Caransebesul”.
Nu am susținut niciodată ca iubesc Caransebesul, atât de mult ca el, pentru ca el iubește cel mai mult 
Caransebesul, lucru pe care vi-l prezint acum, cum a iubit el, Marcel Vela în 12 ani de mandat 
Caransebesul.
Domnul Purdescu Alin întreabă: Si tot nu ați ajuns la patrimoniu?
Domnul Iova Ilie spune: Dacă sunteți plictisit, domnule Presedinte permiteți i să se retragă.
Domnul Purdescu Alin spune: Dar nu decideti dumneavoastra.
Domnul Rafa Vasile spune :Nu aveți calitatea de a scoate oamenii din Consiliu Local.
Domnul Iova Ilie spune : Dacă nu aveți rabdare, puteți pleca, nu suportati sa auziți numele de Marcel 
Vela în aceasta institutie?
Haideți sa o luam sistematic și la tot ceea ce spun, va prezint documentele.
Este vorba despre Aeroport. În Decembrie 2015 a inițiat un HCL și de la Consiliul Judetean la 
Consiliul Local, eu eram Presedinte la Consiliul Judetean. Am aici HCL-ul pe care l-am primit în care 
spune, pacalind Consiliul, din care Todorescu și Ponetchi faceau parte, au hotărât la initiativa la 
domnului Vela să se preia Aeroportul Caransebes de la Consiliul Judetean, nu spune nimic ca în 
spatele acestei hotarari exista o oferta ferma prin care Aeroportul SA, discutase cu dansul ca și 
Consiliu Local sa despagubeasca lucrări de 2 milioane de dolari, lucrări fictive ale SC Aeroportul SA, 
mi-a trimis aceasta hotărâre în ziua în care se organiza, în 31 sau 30 Decembrie, hârtia la Consiliu. 
Eu, cunoscand toate amanuntele vis a vis de Aeroport și de jaful de la Aeroport, normal ca nu am 
introdus pe ordinea de zi acea hotărâre, mai ales ca am văzut ceea ce scrie în oferta ferma și va citez:
„Oferta ferma este adresata domnului Primar, inginer, jurist Marcel Vela și Consiliului Local al 
municipiului Caransebe și spune ca, vă rugăm ca într-un termen rezonabil sa va exprimati 
disponibilitatea de a achiziționa sau nu, urmatoarele active.
La active, la investitii efectuate, spune așa: imprejmuire aeroport, decontate și prezentate printr-o 
factura falsa în valoare de 2 milione de dolari. De ce va spun ca factura falsa, decontate și prezentate 
printr-o factura falsa de 2 milioane de dolari. De ce va spun ca factura falsa, pentru ca eu în calitate 
de Presedinte de Consiliu Judetean, am inițiat un proiect de reziliere a contractului cu Aeroportul SA.
Deci, faptul ca eu, Iosif Armas, care face parte din familia mea și eu nu-mi reneg familia, precum 
Marcel Vela și îmi fac cuiburi prin alte părți. Niciodată nu m-a sunat din 2008 și pana nu ne-am 
întâlnit la Curtea de Apel în 2021. Nu am vorbit la telefon, nu mi-a dat mesaj, nu am discutat verbal, 
lucru care poate fi verificat în dosarul Frunzaverde, atât eu cât și Armas am avut telefoanele urmărite 
prin documente care exista și se pot verifica de oricine, daca eu timp de 10 ani am discutat cu Armas. 
Initiativa a fost pentru ca știam ca la Aeroport a fost un jaf, SC Aeroportul prin Axinte Obrejan, care ii  
face oferta domnului Vela, nu a făcut nimic din ceea ce incheiase în contractul cu Consiliul Judetean.



Mai mult decât atât, în momentul în care eu am intiat și am hotararile, 3 hotarari, în 3 luni 
consecutive de la Consiliul Judetean.
Domnul Todorescu întreabă dacă s-au plătit banii aceștia și cui s-au plătit?
Domnul Iova Ilie întreabă: Ce bani?
Doamna Ponetchi Maria precizeaza ca, cei 2 milioane de dolari.
Domnul Iova Ilie spune: Pai, domnule Todorescu, nu s-au plătit, dar dumneavostra trebuie sa 
înțelegeți un lucru, nu s-au plătit, pentru ca eu m-am opus.
Doamna Ponetchi Maria spune, este un proces împotriva domnului Vela, sau revenim la patrimoniu?
Domnul Iova Ilie spune: Nu am înțeles?
Doamna Ponetchi Maria spune ceea ce faceți dumneavoastră aici, este un proces impotriva domnului 
Vela?
Domnul Iova Ilie răspunde Nu, acesta este patrimoniu, nu discutam de procese. Va mai spun ceva, ca 
sa vedeți ca e locul, v-am citit ceea ce este despre aeroport și va dau oricând cele 3 hotarari semnate 
de mine prin care Marcel Vela, împreuna cu PSD-ul au facut front comun, unde de multe ori se 
întâmpla și s-au opus rezilierii contractului. Deci înțelegeți, eu vroiam sa aduc Aeroportul înapoi și 
acum Vela îmi spune ca nu am vrut să-l dau Caransebesului și bine am făcut pentru ca o să va dau o 
declarație de martor initial și după aceea de inculpat în acel dosar al Herculane, în care o să vedeți și 
dumneavoastră cum se pun problemele, spune așa, în perioada respectiva referindu-se la 2015. Marcel  
Vela Primarul orașului Caransebes, m-a contactat și m-a întrebat, dacă sunt în anturajul lui Iosif 
Armas, spunând ca are un grup de investitori și dorește sa cumpere acțiuni la Aeroportul din 
Caransebes și ma roaga să mă întâlnesc cu ei. M-am întâlnit cu ei în primărie, persoanele respective 
fiind Dunca Romeo și încă o persoana. Atunci eu am mers la Iosif Armas și I-am spus să-mi cesioneze 
o parte din acțiunile de la Caransebes, mi le-a cesionat și I-am spus lui Vela Marcel ca putem discuta 
afacerea, declarație data în fata procurorilor.
Doresc sa menționez, în anul 2015 Verbitchi Valeriu, m-a contactat, m-am întâlnit cu el la restaurantul  
Armando din Caransebes, unde mi-a propus să-mi vînd acțiunile de la SC Aeroprotul SA. Am spus ca 
nu se poate și mi-a spus sa îmi vând creanta de la EXCAV PROD, EXCAV PROD, fiind actionarul 
majoritar la Aeroportul SA, a spus ca Primarul Marcel Vela, îl va sustine și o să duca planul la sfârșit,  
planul de a lua aeroportul, Verbitchi Valeriu, Dumnezeu să-l odihnească.
Pentru sustinerea lui Marcel Vela, Verbitchi Valeriu a spus ca I-a dat clădirea IBTH lui Vela Marcel, 
nu cred ca mai este secret pentru nimeni, va dau documentele, Marcel Vela este proprietarul clădirii 
IBTH din Herculane, prin ginerele sau, Cristian Vela, Primar al Armenisului. O să revenim și acolo.
Când am întrebat pe Verbitchi, cu cat I-a dat clădirea IBTH, acesta m-a întrebat așa.
Dumneavostra înțelegeți ce doriți din aceasta, Vela a dorit să-i vând clădirea IBTH, care initial era a 
mea, însă nu am fost de acord la preț. Am mai avut o întâlnire cu Verbitchi, iar atunci m-a sunat 
Marcel Vela, care I-a spus sa plece de acolo, ulterior Verbitchi l-a întâlnit pe Marcel Vela la Hotel 
Imperial la ieșirea din Caransebes și eu I-am vazut. Verbitchi mi-a spus ca nu va negocia nimic cu 
mine pentru ca va avea Aeroportul cu ajutorul lui Marcel Vela, pentru acest ajutor, Verbitchi I-a spus 
ca I va da clădirea IBTH 1811, așa cum am precizat mai sus.
Doamna Ponetchi sa știți un lucru, mie mi s-a distrus cariera, putea și viața de familie, datorită 
acestor lucruri, 7 ani de zile am avut rabdare, am tăcut și dacă dumneavostra nu o să aveți rabdare să  
mă ascultați pana la capăt.
Doamna Ponetchi Maria spune: Ma întreb dacă este declarație și a cui este?
Domnul Iova Ilie spune este declarația domnului Hrelescu Iancu și dacă vreți va mai dau câteva spete 
și contracte în care domnul Vela se cunoaște foarte bine cu domnul Hrelescu și au mai avut lucruri 
împreuna făcute. Deci dacă cineva dintre dumneavoastră, cineva din Primărie, colegi, găsesc un 
document în care Iova are așa ceva din ce vedeți dumneavostra aici, eu sunt dispus oricum sa răspund 
în fata oricui pentru ce am aici și vreau sa va spun ca nu o fac nici din răzbunare, pentru ca nu ma 
mai interesează, sa o stăpânească, tot ce va citesc eu aici și multă sănătate, dar eu nu pot sa accept ca 



eu sa fiu făcut hot de cel mai mare impostor pe care l-am cunoscut în viața mea. Dați-mi voie sa va 
citesc ca sa nu ne incurcam despre ce este vorba când discutam despre impostori.
După DEX, Doamna Ponetchi dumneavoastră cred ca știți, dar poate unii nu știți exact, ca sa vedeți 
câți dintre dumneavoastră va simțiți în pielea mea și sunt convins ca destui, domnul Todorescu și o să 
va sa mai dau câteva persoane, da.
Ce spune DEX-ul – impostor- Persoana care cauta sa insele profitand de necunostinta sau de buna 
credința oamenilor, șarlatan, mincinos, persoana care caută să se substituie altcuiva, pentru a profita, 
a lucra în numele lui.
Vreau sa va spun ca Vela s-a substituit și Primarului și Viceprimarului și Prefectului și Senatorului și 
cel mai grav, inclusiv Ministrului de Interne, adică a fost hoțul paznic la hoț și va mai spun încă un 
lucru, tot prin impostură...
Domnul Purdescu Alin spune: îmi cer scuze, eu doresc să mă retrag, există justiție, puteți merge cu ele 
în justiție.
Domnul Iova Ilie spune: Nu va faceți probleme ca nu o să merg în justiție, ca va arat eu, ca justitia m-
a adus în situatia asta, justiție în care Vela, toate terenurile care sunt furate de Vela.
Domnul Rafa Vasile spune : Noi nu suntem o justitite care sa va ajute în aceasta situație.
Domnul Iova Ilie întreabă: Nu vrei sa știi ce s-a întâmplat cu terenurile Caransebesului?
Domnul Rafa Vasile spune: noi nu putem sa va ajutam să facem anchete.
Domnul Iova Ilie spune: Eram pregătit ca dumneavoastră, rândul acela, sa părăsiți sala.
Domnul Rafa Vasile spune: Dumneavoastră aveți o problemă cu domnul Marcel Vela, noi nu va putem 
ajuta.
Domnul Curelea Dragoș Constantin spune ca ar trebui sa ascultam și pe domnii de la TRANSAL.
Domnul Iova Ilie spune :Da, dar după aceea o să continui.

I se da cuvantul domnul Sorin Pușcaș, administrator și director al SC Transal Urbis SRL Caransebeș 
a aminitit că în luna decembrie a anului trecut a fost adoptat, după multe discuții, un nou tarif pentru 
colectarea deșeurilor și luarea unor măsuri pentru eficientizarea societății, măsuri pe care conducerea  
Transal Urbis le-a și pus în practică. A fost vorba despre restructurări ale personalului TESA, la ora 
actuală din 30 rămânând 17, de asemenea reducându-se cu 23% numărul de ore suplimentare și 
crescând cu 1.073 numărul de abonați. Pe lângă toate acestea am redus și cantitatea de deșeuri 
transportate la deponeul de la Lupac, cu 14 la sută. Prin toate aceste măsuri, am realizat o economie 
de aproximativ 811.000 de lei. Ca urmare, am avut în fiecare din cele nouă luni ale anului balanță 
pozitivă, dovadă este balanța la șase luni, unde se vede că suntem pe creștere. Totodată, am achitat din  
acea datorie la ANAF un milion de lei, ceea ce este o sumă considerabilă, având rate care au oscilat 
de la 80.000, la 85.000 de lei, deoarece acolo cresc dobânzile, debitul principal fiind în fiecare lună 
același, respectiv 66.000 de lei. În total am plătit 13 rate și au mai rămas 3.700.000 de lei, din care 
2.800.000 de lei debit principal și 900.000 de lei dobânzi. Așadar, după opt ani suntem pe plus pe cele 
nouă luni din 2023, în schimb a apărut o problemă. E vorba despre Hotărârea de Guvern Nr. 900 din 
28 septembrie, prin care salariul minim a fost majorat de la 3.000, la 3.300 de lei. Vreau să vă spun 
că, din 87 de angajați la Transal Urbis, 61 de persoane au salariul minim, iar asta înseamnă, pentru 
noi, un efort financiar foarte mare. Tocmai de aceea, vin la dumneavoastră cu rugămintea ca, dacă 
sunteți de acord, să ne sprijiniți în majorarea tarifului pentru măturatul stradal, în care sunt angrenați  
35 din cei 61 de angajați care au salariul minim, pentru că altfel, iarăși vom intra în blocaj și ne vom 
trezi cu un Transal care intră pe pierderi, și eu nu vreau asta. Impactul, este undeva la 25.000 de lei 
lunar, bani pe care nu are de unde să-i mai scoată.
Este delicat să discutam despre așa ceva, chiar dacă sunt cheltuieli mari cu utilajele, unele aflate din 
2008 în exploatare, iar în leasing nu se pot cumpăra, datorită balanței financiare negative din ultimii 
opt ani. În aceste condiții, singura care ar putea să ajute ar fi Primăria Caransebeș, care să 
achiziționeze acele utilaje, după care să le dea în folosință societăţii Transal.



Domnul Purdescu spune ca poate ar trebui cumparat un utilaj in leasing.
Situația acesteia este îngreunată și de faptul că, pentru o tonă de gunoi, la Deponeul de la Lupac suma  
nu s-a redus, a rămas tot 323 de lei, iar tona de deșeuri nesortate costă peste 480 de lei.
Domnul Sorin Pușcaș spune ca ultima majorare a tarifului pentru măturatul stradal s-a făcut în luna 
ianuarie 2021, iar de atunci salariul minim a mai crescut.
Domnul Curelea Dragos spune ca poate ar trebuii sa ledam bani pentru un utilaj.
Domnul Bogdea spune ca r trebiui poate miscora personalul de la Tesa.
Domnul Primar precizeaza că administrația se gândește să declare insolvența acestei societăți, însă, 
în acest caz, un administrator ar lua câteva măsuri, printre care reduceri de personal și sistarea 
temporară a plăților către ANAF, până la revenirea pe linia de plutire a Transal Urbis, sens în care, în 
viitorul apropiat, reprezentanții Primăriei vor merge la Timișoara, unde vor discuta la Administrația 
Fiscală despre acea datorie și despre o eventuală reeșalonare, pentru că plata acelor penalități este 
neperformantă. O sa vedem ce se va intampla atunci. Este greu sa ne asumam, este neplacut sa dai 
afara oameni.
Domnul Sorin Pușcaș spune că datornicii cei mai mari sunt asociațiile de proprietari, dintre care un 
grup de 15, la care administrator este un angajat al Primăriei, au restanțe de 150.000 de lei, și 
Spitalul Municipal de Urgență Caransebeș, care are restanta 80.000 de lei, sumă cu care managerul 
acestuia, Adrian Dumbravă, prezent la ședință, nu a fost de acord.
Domnul Dragoș Curelea spune ca, ori se duc în cap, ori mergem cu ei mai departe. Sau iar ne trezim 
cu câteva mii de tone de gunoi pe la Kaufland.
I se da cuvantul.domnului Iova Ilie, care spune ca ii da domnului Curelea Dragoș Constantin soluția 
financiara, precum și domnului Primar.
Domnul Todorescu Lazar nu intelege de unde apare numele dansului in discutiile relatate de domnul 
Iova si paraseste sala de sedinta.
În 2011, in 13.01., prin documentul nr. 76 se încheie un contract cu Primaria Caransebes, în suprafața  
de 44.235 mp, contra sumei de 56569  lei, 1,27 lei/mp prin negociere directa, cumparatorul este 
Holoși Daniel. Vreau sa va spun ca Holoși Daniel este om serios, om de afaceri, nu a semnat 
niciodată, nu știe despre acest contract și nu a plăti nici o suma de bani vreodată. În data de 
14.12.2010, îmi pare rău ca doamna Dumbravă nu este aici, o intenție foarte buna și foarte onorabila.
Domnul Primar intreaba care doamna?
Domnul Iova Ilie spune ca, doamna Vetuța, nu domnul  Dumbravă, vă rog domnul Adi, infiinteaza la 
Armeniș, o asociatie, se cheamă Asociatia Creștin Ortodoxa Sf. Ioan Botezătorul. Cei care o 
infiinteaza sunt Domilescu Manea, Domilescu Florentina și Dumbrava Vetuța, adică membrii familiei, 
foarte bune intentii, dacă era aici o întrebam, dacă știe doua dintre scopurile infiintarii asociatiei și 
dacă pe parcursul din 2010, a 13 ani, s-a desfasurat o activitate cât de mica pe asociatia aceasta. 
Curios este faptul ca Holoși Daniel, după care nici măcar nu cumpăra terenul, am verificat, poate 
domnul de la SPIR verifica în continuare, în contract scrie ca s-a plătit cu o chitanță și cu un ordin de 
plată. Nu se găsesc nici chitanța, nici ordinul de plata. Curios este faptul ca domnul Holoși devine un 
bun samaritean, un om de afaceri și nu ar vinde nici măcar un cm din averea lui, doneaza aceasta 
suprafața de 4ha doamnei Dumbrava. Singurul lucru care s-a desfasurat pe Asociatie și eu sunt foarte 
curios, a fost folosit ca groapa de împrumut pentru toată umplutura de la Centură, deci, practic de pe 
terenul asociatiei s-au excavat zeci de mii de metri cubi și s-au vândut la Copisa, care au incasat bani 
de la CNAIR pentru centura, nu ma întrebați unde au ajuns acești bani. Asta este una dintre ele.
Același lucru, foarte bun creștin, mai ales Marcel Vela, s-a întâmplat și cu Asociatia Sf. Anton. S-a mai  
infiintat încă o asociatie.
Domnul Curelea Dragoș Constantin întreabă dacă nu este Ortodoxă.
Domnul Iova Ilie spune ca ba da, dar se cheamă Sf. Anton, dar pe domnul Cristian Stauber îl cheamă 
Anton. Statutul este foarte interesant și o să va citesc, doar câteva dintre acțiuni.
Obiectul și activitățile Asociatiei: acordarea de ajutor efectiv și imediat copiilor și batranilor aflati în 



suferinta, obtinerea in cadrului indeplinirii sarcinilor legate de acordarea de ajutor, cât mai stranse 
colaborari, voluntariat etc. Singurul lucru care s-a făcut de catre aceasta asociatiei, s-au excavat sute 
de metri cubi care s-au vândut la fel, CNAIR și unde mai vreți dumneavoastră.
Domnul Paica Simion intra in sala .
Domnul Iova spune catre domnul Paica Simion ,, Ce nu ati mai rezistat ati primit mesaj, va dau si 
hartiile pe care mi le ati dat dumneavoastra,  de la Armenis din Consiliul Local, in care Vela ii 
ameninta ca nu le da …..
Domnul Paica Simion  spune ca trebuia sa faceți un convocator,  să fie și domnul Vela aici si toata 
lumea, degeaba ne spui noua problemele tale pe care le ai avut pe la Herculane.
Au ramas 3 oameni aici.
Domnul Iova Ilie spune :Vă rog, nu va intereseaza ce s-a furat aici. În 28.06.2020, firma Copisa vine 
și inregistrează, este cea mai interesantă hoție pe care am văzut-o în viața mea și ma pricep la ele, 
credeți-mă, firma inregistreaza cu nr. 4.065 în 28, nu era intocmita cererea  la Copisa pentru ca 
numarul este din 29.06.2010, adică nu era nici conceputa, dar ea era inregistrată. Mai grav nr. 875 
din 23.06.2020, se emite dispoziția de convocare, adică înainte cu 8, 9 zile, de a fi depusa cererea. În 
dispoziția de convocare a Consiliului Local la punctul nr. 7, pe ordinea de zi apare „Proiect de 
hotărâre privind aprobarea efectuării lucrărilor de curățare, defrișare, a unor terenuri proprietatea 
municipiului Caransebeș de către Copisa.” Deci Copisa propune să curețe, sa niveleze, sa taie arbusti 
și ce mai vreți dumneavoastră. Vreau sa va spun ca în Referat, Aviz și Proiect de Hotărâre pentru 3 
parcele, 98 de mii de mp, adică 9 ha și 800 se refera strict la operatiuni de defrisare arbusti, buruieni 
și plante daunatoare. Se dă HCL nr. 144 din 29.06.2010, nu mai face referire la curatire, defrisare și 
se scoate la licitatie  spre vanzare, cererea fiind depusa de Copisa, la licitatie, ca sa vedeți furturi, nu 
ce discutati dumneavostra de 50 de mii de euro pentru o mașină la TRANSAL, după estimarea  mea 
este vorba de cel puțin 30 de milioane de Euro. La licitatie se inscrie un domn din București, 
Maximesi, care participă alături de un interpus, domnul Stauber Dumitru, fratele lui Cristi Stauber, ca  
să fie 2 la licitatie, domnul Cristi se retrage, Maximesi câștiga 9 ha. Nu cred ca știe unde sunt, nici 
măcar unde sunt acește 9 ha. Într-o luna se infiinteaza o firma, Fortuna Construct, care are ca obiect 
activitate nivelare și nu mai știu ce și se apucă și excavează, dacă domnul Primar îmi punea la 
dispoziție, eu făceam și interactivă, vă dau toate terenurile cu filmări și tot ce se întâmpla acolo. Și se 
fac niște gropi, pe care vă rog domnule Primar, fac pro bono, munca, când ma angajați la Agenția 
Turistică și eu sunt ghid la gropile lui Vela din municipiul Caransebeș.
Domnul Paica Simion intra în sala și cere voie sa vorbească.
Domnul Iova Ilie spune ca nu, ca a părăsit sala.
Domnul Corduneanu Marian întreabă daca mai este mult si de ce nu mergeti  la Presa?
Domnul Iova Ilie spune ca eu nu mă duc acolo, n-am nevoie nici de publicitate, nici sa creadă cineva 
ca doresc ceva, nu ma mai interesează nimic.
Domnul Corduneanu Marian intreaba cu ce putem sa va ajutam noi?

Domnul Iova Ilie spune: Sa continuați treaba asta și va spun ce am făcut eu.
Domnul Viceprimar întreabă dacă de astea nu se știa, nu se știa despre ele?
Domnul Iova Ilie spune :Nu, cine sa știe?
Domnul Viceprimar spune ca eu le știu.
Domnul Iova Ilie spune ca le știți din presa și tot de la mine. Cine să se autosesizeze, aia care sunt puși  
de cine trebuie, știți ce a spus Președintele Basescu, stat mafiot, știți ce înseamnă stat mafiot, politic, 
justiție, procuratura, si ce vreti, va garantez.
Maximesi, v-am spus, se vând sute de mii de metri cubi de zeci de milioane de euro, care știu, am 
documente cine și cum I-au împărțit, I-au excavat. Și acum o să va spun, tot discutam despre Aeroport,  
dar nu va supărați, am văzut senatori, deputati, prefecti și pe cine mai vrei dumneavoastră, 
inghesuindu-se la Aeroport, Consiliul Judetean, consilierii judeteni, nu am auzit pe nici unul vorbind 



despre faptul ca atunci când am fost , am început o acțiune de revenire a Aeroportului la Consiliul 
Judetean, nu au vrut și au fost împotriva și la ora actuală va dau datele SC  Aeroportul este debitorul 
prin sentințe civile, va dau numere, in suma de 2.962.225, asta insemnand in jur de 600 de mii de euro.
Domnul Curelea Dragos Constantin întreabă pe domnul Iova dacă este membru al unui Paritid 
Politic?
Domnul Iova Ilie spune eu am incheiat cu capitolele, sunt membru al unui Partid.
Domnul Curelea Dragos Constantin spune ca sunt la guvernare PNL și PSD, dați-va în cap pana nu 
mai puteți, dar lăsați-ma pe mine în Consiliu Local, asta este, de politica ce este aici, îmi pare rău.
Domnul Iova Ilie spune ca deputatul Dumitru Rujan a ajuns în posesia a 10.000 mp in Valea Cenchii, 
prin soacra dansului, printr-un contract, in care nu a plătit bani pe teren.
Domnul Paica Simion întreba, de ce nu ati facut sesizarea atunci?
Domnul Corduneanu Marian spune ca,  cu tot respectul am stat, dar mai avem și noi alte întâlniri și 
părăsește sala alături de Domnul Curelea Dragos Constantin. 
Domnul Viceprimar paraseste sala.
Domnul Iova Ilie spune: Eu sunt de 8 ani în tribunal și nu am reușit sa spun doua cuvinte în apărarea 
mea, deși sunt complet nevinovat.
Domnul Paica Simion  spune ca a fost cel mai mare contestatar al domnului Dumbravă, dar am auzit 
că spitalul și-a revenit, de la 15 milioane datorii la 5 milioane. Să dăm Cezarului ce-i al Cezarului!
Domnul Iova Ilie spune că asta este o manipulare, ați părăsit sala de doua ori.
Domnul Paica Simion spune ca numai o dată a părăsit sala.
Domnul Iova Ilie nu intelege de ce, cand spune un nume  se ridica cate unul sau doi consilieri si 
pleaca, nu am inteles de ce,  pentru ca eu imi asum, sunt de acord ca persoanele respective sa ma 
actioneze in instanta. Nu am nicio problema.
Domnul Presedinte Sabadîș Ionel-Adreian ii da cuvântul domnului Manager Adrian Dumbrava.
Domnul Manager al Spitalului Adrian Dumbravă spune ca asa este, datoriile s-au redus. Pe datele pe 
care le avem azi, putem să spunem că am ieșit de pe arierate. Pe cifrele noastre din contabilitate avem 
de încasat de la Casa de Asigurări de Sănătate 2,5 milioane de lei pe serviciile de luna trecută, ne-au 
dat astăzi (vineri, 27 octombrie – n.r.) 1 milion, au rămas 1,5 milioane. Datoria nostră totală e în jur 
de 4,8 milioane de lei, fără 2,5 milioane de la Casă, înseamnă o datorie de 2,3 milioane, una este alta,  
asta e situația spitalului. Mai avem ceva de primit și de la Primărie, sume pe care ni le-ați aprobat, 
putem discuta să le punem în bugetul de anul viitor, cam 1,4 milioane și doar o parte dacă s-ar putea 
să intre anul acesta, 300-400 de mii de lei, ca să încheiem lucările de la Radiologie. Contractul nostru  
cu Casa se încheie la 31 decembrie, în fiecare an s-a mers pe act adițional, dacă noi rămânem pe 
acest contract încă vreo 3-4 luni de zile, anul viitor, după calculele mele, vom ajunge pe zero la 
datorii.
Domnul Iova Ilie spune ca Societatea Fortuna Construct nu a fost înregistrată niciodată cu cele 9 ha 
la taxe și impozite, poate asta interesează, poate terenul sa revină din nou primariei, eu am încercat, 
am transmis, mi s-a comunicat ca s-a trimis adresa, nu s-a găsit societatea, pentru ca sunt convins ca 
nu există, ei folosind doar terenul, pământul și și-au terminat treaba, practic acolo este furt, cu tot 
respectul și cu toată prietenia pentru domnul Rujan.
Va arat un lucru care pe mine m-a surprins, un deputat al Romaniei , sa poată sa introduca documente  
false la Taxe si Impozite, eu nu am vazut asa ceva, împreuna cu un fost angajat al Primariei, domnul 
Rujan obtine în 2016, 10.000 de mp langa Parcul de sculpturi, eu imi asum ce spun,  nu au fost 
niciodată ale lui, au fost ale domnului Vela, îmi asum ce spun. Primaria a fost de acord sa amane 1 an 
de zile modica suma de 13.000 de Euro, ca sa plateasca, au trecut ani și dansul nu a mai plătit acea 
suma și dansul nu a mai binevoit să facă demersurile, să vină terenul înapoi. În 06.11.2018 este 
imputernicit Stefanuti Daniel de fostul viceprimar Isac, sa semneze la notariat  actul prin care cei 
10.000 de mp sa revină la Primărie, impreuna cu domnul Rujan, Stefănuti merge la notar și cere un 
draft de contract, in care nu este nici data nici semnatura, cred ca stiti ce inseamna draft, cu el merge 



la Taxe și Impozite și conform unei adrese de la Primarie sisteaza terenul din proprietatea lui. Terenul 
revine în urma unor discutii pe care le am avut impreuna cu domnul City Manager cu domnul Primar 
cu domnul Deputat revine la Primarie, in 06.01.2021, trei ani în care domnul deputat nu a plătit 
impozit pe acel teren, cum plătesc toți fraierii. Credeți-ma ca eu așa lucruri nu am văzut, îmi pare rău 
ca sala este goala, ma interesează ca dumneavoastra ați aflat, m-am antrenat 7 ani, m-am simțit ca un 
alergator care preda stafeta, nu dau declaratii presei, nu ma intereseaza nimic insa puteți sa verificați 
ce-am spus și cred ca nici 10% nu am spus. O sa va spun de tranzactiile de la ora actuala si verificate.
Va arat declaratia lui Marcel Vela de la Ministerul de Interne, când am văzut-o mi s-a făcut milă, am 
vrut să-l iau în chirie, în gazda, să-l hrănesc, nu am văzut așa o declaratie de avere curata, v-o arat și 
pe cea dinainte de Parlament, însă va spun ceva, trebuia la acea declarație  sa mai fie anexate câteva 
personaje și va dau doar unul să-l vedeți, să-l verificati, atâtea imobile pe numele lui Garas Nicolae și  
vă rog sa verificați și sa vedeți ce nu ați văzut niciodată. Conform vorbei, hotul se va întoarce la locul 
faptei și Marcel Vela, nu va renunța pana nu va ajunge proprietar. Raspund oricui, pe mine nu ma 
intereseaza. Pe mine, nu ma interesează justitia, încredere am zero, în ea. În 2015 m-a chemat la el în 
birou și mi-a spus ca are un prieten care vrea de la Consiliul Judetean, doua hale la Unitatea Militara  
din strada Lupacului și mi-a arătat pe umar discret, avea instalatie de bruiaj, în secretariat, în șoaptă. 
I-am spus procedura, este depunerea unei cereri și după aceea aprobam, după o săptămâna nu a venit 
nimeni sa depună cerere și ma invita, din nou, la cafea și ma întreabă, ai rezolvat? Zic nu, pentru ca 
nu am primit cerere. Pai știi, trebuia sa rezolvi.
Am plecat liniștit, m-am dus la treaba, după doua săptămâni a apărut o cerere, m-am uitat pe ea, 
Societatea LCC, Compania Carbunelui, ca vrea doua hale. Am trimis hârtia la Patrimoniu, când I-am 
chemat sa discutam, mi-au zis, domnule Iova, știți, sunt mari probleme acolo și mi-au pus un dosar în 
brațe, in care se consumau sute de milioane din Consiliul Județean, chiriile neplatite de un an de zile. 
Prima măsura a fost, am dat o dispoziție, prin care am încheiat contractul cu LCC Compania 
Carbunelui. După asta la câteva zile, am fost ridicat din Consiliul Judetean.Cine m-a anchetat pe 
mine, soția domnului de la LCC Compania Carbunelui. Va spun doar atât, închei definitiv acum, ca sa 
fim foarte activi. Vă arat hârtia, LCC Compania Carbunelui a introdus firma în insolvență și la masa 
credala s-au inscris creditori  in valoare de 10 milioane euro, practic pentru 10 milioane de euro 
trebuia sa fiu executat. Trebuia sa fac asta și dacă ar fi sa o fac, aș face-o și a doua oara.

Domnul Ionel – Adreian Sabadis multumeşte colegilor consilieri pentru prezenţă, apoi declară 
închise lucrările şedinţei. Şedinţa a fost publică si s-a incheiat la ora 14.00, drept pentru care s-a 
încheiat prezentul proces- verbal într-un singur exemplar.
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